
 

Referat til styremøte torsdag 23.september 2022. 

Sted Skytebane 

Tidspunkt kl. 19.00 

 

Tilstede: Paul, Jan, Bjørn Andre, Gry, Odd Helge, Paul S., Marthe, Kolbjørn, Rasmus 

Fravær: Anders, Marie 

Saksliste: 

1. Postliste  

• Leder legger frem innkommet post 

 

• Nøkkel til postkasse – Kasserer overtar nøkkel. 

 

2. Innlegg fra utvalg og kontakter; da fokus på gjennomførte aktivitet og midler.  

 

• Leirdue 

i. Trening, stevner, jaktskytterskole gjennomført 2021 

ii. Terminliste 2022 sendt inn 

iii. Tilsynsrapport strøm, feil utbedret.  

iv. Sosial samling 2021 – oktober 

v. Kvinneskyting- vært 4 kvelder 

vi. Jaktskytterskole 2022 – ungdomskontakt søker i samarbeid med utvalget 

 

• Fuglehund 

i.  Treningskvelder i treningsterreng for kvinner  

ii. Varangerprøven, høy premieringsprosent, overskudd, må ha nye premieglass. 

iii. Taksering gjennomført. 

iv. Klubbmesterskap arrangeres første helgen i november 

 

• Fisk 

i. Isfiskekonkurranse 

ii. Fiskesommer 

iii. Båt – vært ute og er brukt av medlemmer. Tas opp i oktober 



 

• Kvinnekontakt 

i. Trening fuglehund 

ii. Trening leirdue 

iii. Er med på kurs vilthåndtering 

iv. Kr. 5368 – er tildelt fra NJFF; fordeles med kr. 1500 til fuglehund, kr. 1000 til 

leirdue og resterende brukes til kurs i håndtering av vilt arrangert av 

storviltutvalget. 

 

• Ungdomskontakt 

i. JOFS  

-  Skytinger leirdue 2 kvelder 

- Kurs mat 3 kvelder 

- Fuglehund i terreng 2 økter  

- Fuglehund prøve 1 dag 

- Kurs mink 2 dager 

 

ii. Søker på 1 jaktskytterskole 2022 i samarbeid med Leirdueutvalg 

iii. Søker om JOFS 2022 

 

• Fellesstyret 

i. Tatt opp 6,5 tonn med pukkellaks, 5,5 tonn delt ut til lokale 

ii. Kortsalg 2021 vært meget dårlig, økonomi er derfor dårlig 

iii. Fått økonomisk støtte fra FeFo til utstyr 

iv. Dykking viser at bestand av laks er over bestandsmål etter oppgang i høst. 

 

3. Bruk av midler 2021. 

• Det meste av midler på 2 jaktskytterskole er brukt på ungdom som ikke er medlem 

• Det er liten forskjell i pris på kurs om man er medlem/ ikke medlem 

• Leirdueutvalg er bevist på forskjell medlem/ikke medlem med pris hhv. Kr 110/150 

pr serie for voksen. 

Styret ser at det må fokuseres på fordeler som medlemmer skal ha. 

Forslag til vedtak:  

Alle kurs som arrangeres i regi av Vadsø JFF skal pris differensieres mellom medlem/ikke medlem. 

Forskjell i pris for medlemmer og ikke medlemmer som deltar på kurs i regi av Vadsø JFF skal 

minimum være lik medlemskontingent for aktuell gruppe (ungdom/voksen).  

Enstemmig vedtatt 

 

4. Aktivitetsplan 2022 

• Ungdomskontakt søker om JOFS og jaktskytterskole 

• Ungdomskontakt søker om støtte til fluebindekurs i samarbeid med kvinnekontakt 

• Andre utvalg jobber frem plan for aktiviteter frem til 1. november. Da særlig 

aktiviteter rettet mot ungdom. 

 



5. Søknader om midler 2022 

• Frifond 1. november - Alle 

• Jaktskytterskole 1. november- ungdomskontakt i samarbeid med leirdue 

• Jakt og fiske skole – ungdomskontakt 

• NJFF – kvinne feb/mars 

• NJFF – fisk feb/mars 

• Heia Vadsø – 1 okt og 1 april 

• Samfunnsløftet til SNN frist 1. desember 2021 

• Gjensidigestiftelsen – gikk ut i sept 

• Equinor – ikke søkt da det går til NIF 

• 2022 avinor – NIF 

• FEFO – fellessøknad om sponsormidler – flerårig 

• FeFo - Grønne midler - 15 feb 

• FeFo- tradisjonell naturbruk – 1. juni 

 

6. Jegerprøven 2021. 

• Er gjennomført sammen med Skallelv JFF iht. avtale for 2021. 

 

7. Jegerprøveinstruktører 

• Det utdannes 3 nye jegerprøveinstruktører i 2021 

 

8. Forsikringssak 

• Forsikring og oppsigelse- informasjon og prosess 

• Det er opprettet ny forsikring i Gjensidige 

 

 

9. Avtale med Skytterlaget 

• Leder tar kontakt med skytterlaget for å avtale ett møte.  

i. Avtale 

ii. Partnerskapsavtale med kommunen  

 

10. Garasje – Paul la frem saken 

• Det søkes om midler til prosjektet, kostnadsramme kr. 307 000 

• Samarbeid med Varanger SSK mulig. 

 

11. Utbedring av standplass – Paul la frem saken 

• Ta vekk brystning og forlenge standplass, dette med særlig fokus ift. HMS 

• Kostnadsramme kr. 50 000 

• Det søkes om midler til prosjektet 

• Samarbeid med Varanger SSK mulig. 

 

Møtet avsluttes kl. 2045. 


